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Znak: DK.0003.1.2024.  
 
  

 W odpowiedzi na interpelację z dnia 4 stycznia 2024r. w sprawie stanu nawierzchni ulicy 

Wiśniowej, uprzejmie wyjaśniam: 

Tak jak zostało to określone w odpowiedzi na interpelację DK.0003.28.2023 efekty prac utrzymaniowych  

polegających na okresowym uzupełnianiu nierówności i ubytków są krótkotrwałe, szczególnie okresie 

intensywnych opadów atmosferycznych, co miało miejsce w drugiej i trzeciej dekadzie grudnia ubiegłego 

roku. Dodać należy, że w ul. Wiśniowej brak jest zorganizowanego odpływu wód opadowych w postaci 

rowu odwadniającego czy też kanalizacji deszczowej. 

W kwestii wykonania pełnej docelowej inwestycji, informuję że obecnie nie jestem w stanie określić czy 

możliwe będzie zabezpieczenie środków finansowych na rok 2025 na realizację inwestycji drogowej, 

także nie jestem w stanie określić kiedy Spółka ZWiK Wod-Kan będzie w stanie wybudować kanalizację 

sanitarną z przyłączami w ulicy Wiśniowej. 

 

                                                                                                                         Z up. Prezydenta Miasta  
                   Eugeniusz Góraj 

        Zastępca Prezydenta Miasta  

   
 

 


